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Diego Perotti udzielił wywiadu dla zgromadzonych dziennikarzy przed Villa

Stuart, gdzie przeszedł, podobnie jak reszta kolegów, testy medyczne. 

 

Jaki jest cel sezonu?

- Taki zespół jak ten musi celować w mistrzostwo, w grę w Lidze Mistrzów. W

zeszłym sezonie spisaliśmy się bardzo dobrze, ale nie było łatwo walczyć z

zespołem takim jak Juve, który nie przegrywa. Musimy grać tak jak w ostatnich 4-5

miesiącach, w ten sposób możemy zajść wysoko.

Juventus jest coraz mocniejszy?

- Jest mocny, jednak my mamy się dobrze, udowodniliśmy to w poprzednim sezonie,

gry nie mogliśmy awansować do Ligi Mistrzów, czego dokonaliśmy.

 

Ile traci Roma bez Pjanica?

- Bardzo dużo, to gracz z wielką jakością, którzy strzelał gole i zaliczał asysty, który

znał drużynę, dlatego jest mi bardzo przykro.

 

Co sądzisz o Bielsie?

- Nie znam go, ale wszyscy mówili mi o nim dobrze, myślę, że będzie dobrym

trenerem dla Lazio, mamy nadzieję wygrać z nimi jak w poprzednim sezonie.
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